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Velikonoce
Krátce se vracíme k velikonočním svátkům,
dojmy z nich nám napsali žáci ze šesté třídy

Kiki: Velikonoce mě ani moc nebaví, protože vždycky od někoho dostanu 
na zadek. A ještě jim za to mám dávat sladkosti.

Danča:  Velikonoce jsem tento rok prožila velmi pěkně. Byla jsem u babičky, 
takže jsem moc nedostala.

Fredy:  Velikonoce byly dobré. Chodili jsme hrkat v dešti i za slunce. V pondělí 
jsem doma byla dopoledne a chvilku po obědě. Jeli
jsme na Bítov. Kdo přišel chvilku po 14. hodině,
polila jsem ho vodou.

Eliška:  Velikonoce nemám ráda. Naštěstí jezdíme každý
rok na chatu a tam nikdo nechodí.

Peťa:  Velikonoce moc nemusím, ale tentokrát byly celkem
dobré. Mamka mi říkala, že pojedeme na chatu, ale
nakonec jsme nejeli.

D:  Tenhle rok to bylo dobré na hrkání, vydělal jsem si
369 Kč. Druhý den už jsem je neměl.

Kačka:  Na Velikonoce jsem byla u tety ve Štítarech, tam
jsem dostala. Navečer jsem jela domů do Ostojkovic a tam to bylo ještě 
horší.

Petr:  Bylo to dobré. Dostali jsme hodně čokolády a viděl jsem velikonočního 
zajíčka.

Aleš:  Mě Velikonoce baví. V 9:00 jsme objeli příbuzné. Dostali jsme hodně 
čokolád a vajíček.

Porcelán:  Velikonoce jsou dobré kvůli hrkání a že jsme dostávali od holek vajíčka 
a sladkosti. Byly dobré i velikonoční prázdniny.

Den anglicky mluvících zemí

Dne 30. 3. 2015 jsme absolvovali Den anglicky mluvících zemí. A jak se líbil?

6. třída

Peťa: Bylo to dobré, mohlo by to být celý týden. Vše se mi moc líbilo.
Porcelán: Celkem dobré, aspoň jsme se neučili celý

den. Hodiny utíkaly rychle a přestávky
trvaly krátce.

Aleš: Líbily se mi všechny hodiny, ale hlavně
angličtina. Nejlepší bylo, že jsme se
neučili.

Danča: Den anglicky mluvících zemí jsem si moc
užila. Nejvíc se mi líbily všechny předměty.
Ale nejlepší bylo to, jak jsme byly na
zastávce a panu policistovi uletěla čepice.

Anička: Včerejší den byl super. Ale nejlepší to bylo
po škole na zastávce, protože policista, kterému uletěla čepice, ji nemohl 
chytit, protože foukal vítr.

časopis SLON časopis žáků ZŠ a MŠ Staré Hobzí



DUBEN strana: 2 2015

Kačka: Včera se mi to líbilo: zpívali jsme a kreslili, ale stejně byla nejlepší 
zastávka: na křižovatce stál policista, a jak byl vítr, tak mu odletěla čepice.

D: Bylo to dobré a líbilo se mi tam všechno. Nejvíce se mi líbilo to, že jsme se
neučili.

Petr: Byla to nuda, skoro nic mě tam nebavilo.

7. třída

Eva K.: Nevím, nebyla jsem tady.
Denis: Byla to super, super zábava.
Rosťa: Byla to pohoda. Neučili jsme se, jen jsme koukali na videa. Mělo by to být 

častěji.
Eva H.: Líbilo se mi to. Bavila jsem se. Ten čaj mi chutnal.
Iveta: Den anglicky mluvících zemí se mi moc líbil. Chtěla bych, aby byl častěji.
Robin: Celý den se mi líbil. Nejlepší na tom bylo, že jsme se neučili.
Tomáš: Bylo to dobré. Nejlepší byla ta pravá anglická snídaně.
Ondra: Den anglicky mluvících zemí byl dobrý. Nejlepší byla hodina paní učitelky 

Pitorákové a Jesky.
Michal: Se Dnem anglicky mluvících zemí jsem spokojen,

protože byla legrace a hlavně jsme se nemuseli
učit.

Kiki: Včerejší den mě moc bavil, chutnal mi čaj i tousty.
Rosťa: Bylo to dobré, bylo to vážně dobré.
Jirka: Bylo to velmi dobré, moc se mi to líbilo, protože

jsme se neučili.
Tonda: Den anglicky mluvících zemí byl v poho. Moc mě to bavilo, bylo to super. 

Snídaně v angličtině byla dobrá.
Matěj: Den anglicky mluvících zemí byl pro mě boží, protože jsme se nemuseli 

učit. Anglická snídaně byla výborná: topinka s marmeládou a pravým 
černým čajem. Poté jsme zpívali písničku od Israela Kamakawiwoole. 
Potom jsme se dívali na video o Jihoafrické republice, zjistili jsme, že se 
tam snaží vytěžit zbytky diamantů. Převáděli jsme jednotky, které se 
používají v Anglii. Nakonec jsme dostali další tři písničky: Sunshine 
reggae, Don´t worry, be happy a Lemon tree.

Záchranářky znovu na scéně

Ve středu 15. dubna 2015 jsme u nás ve škole přivítali milou návštěvu: ze Střední 
zdravotnické školy z Jindřichova Hradce k nám zavítaly 4 studentky, členky 
záchranářského kroužku, aby nám spolu se svou vyučující osvěžily dovednosti 
a znalosti týkající se první pomoci. Letos jsme celé dopoledne strávili v tělocvičně 
školy, kde se akce uskutečnila. Jako vždy to bylo milé a poučné setkání. 
A co zaujalo sedmáky?

Kiki:
Záchranářky mě dost bavily. Holky byly fajn. Bavily mě popáleniny a resuscitace.
Sympatická byla pro mě Katka u popálenin, byla fajn. Ale moc se mi nechtělo je

zachraňovat, akorát jsem se ztrapnila. Ale bavilo mě to.
Matěj:

Ta akce se záchranáři byla velice dobrá. Začal jsem u stanoviště krvácení z nosu 
a cizí těleso v ráně. Pak jsem šel na zlomeniny a nakonec na resuscitaci, tam to

podle mě bylo nejlepší. Už vím, jak a co.
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Michal:
Záchranáři se mi moc líbili, protože jsem se dozvěděl hodně 

a při nehodě můžu pomoct.
Václav: 

Bylo to super, nejlepší bylo, když jsme si zkoušeli rukavice, a také se mi líbily
zlomeniny a resuscitace. Aspoň jsme se celý den neučili.

Denis: 
Všechno to bylo super. Nejlepší byla resuscitace.

Tomáš: 
Všechno bylo dobré, hlavně mě bavily zlomeniny a masáž srdce.

Nikola:
Včerejší akce záchranářů byla úžasná. Zase jsme se dozvěděli nové věci. Líbilo se

mi, jak nám předváděli záchranku. Vzala jsem si z toho velký příklad.
Eva K.: 

Moc se mi to líbilo. Hodně jsem se toho naučila. Říkali nám, aby se nám to nestalo,
že nám to nepřejí. Nejlepší bylo, když nám docházely otázky. 

Líbila se mi všechna stanoviště.
Iveta: 

Bylo to fajn. Nejvíce mě bavily popáleniny a zlomeniny. Holky byly taky fajn, 
byla s nimi legrace. Jsem spokojená.

Jirka: 
Včera to bylo dobré. Zaujaly mě popáleniny. Nejlepší byl konec, jak tam byly scénky.

Rosťa: 
Včerejší akce byla úžasná, všechno dopodrobna vysvětlily.  A ta akce na konci byla
dost dobrá. Nejvíce mě bavila masáž srdce a to, jak jsem musel dělat tu hysterku.

F: 
Líbilo se mi to, ale byl jsem tam jenom 3 hodiny. Super. Hlavně se mi líbily holky.

Ondra: 
Bylo to lepší než učení a nakonec jsme si i všechno vyzkoušeli a popovídali si.

Nejlepší byly řezné rány a resuscitace.
Robin: 

Akce záchranářů se mi líbila. Vše mě bavilo, ale asi nejvíc zlomeniny a resuscitace.

Eva H.: 
Bylo to fakt super. Nejvíce se mi líbily popáleniny.

Včera to bylo super. Nejlepší byla masáž srdce. Jinak to bylo vše dobré. 
Něco nového jsem se také přiučil. Dobré.
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Někteří naši deváťáci museli projít sítem zkoušek, které jim otevřou dveře do jimi 
zvolené školy. Nebo ty dveře zůstanou zavřeny a příležitost dostanou jiní. To záleží 
na mnoha faktorech. Pokud se zodpovědně připravovali, mají snazší pozici, nezbytné
je i štěstí, které jistě všichni vzývali. V době, kdy se píše dubnové číslo Slona, ještě 
mnozí z našich spolužáků netuší, zda se na tu svou školu dostali.  My jsme pro vás 
alespoň přichystali několik dojmů, které žáci měli před zkouškami a druhý den po 
nich.

Před zkouškami:

Pavla: Jsem celkem nervózní, ale minulý týden to bylo horší. Teď se spíš bojím toho 
prostředí než samotných přijímaček.
Dominik: Jsem mega, mega, ultra nervózní, protože jsem se moc neučil, a bojím se 
hlavně jedné věci, a to je zmatkování.
Tomáš: Úplně v pohodě.
Matěj: Zatím se mám dobře, ještě na mě nervy nepřišly, ale jsem zvědavý, jestli mě 
vezmou na obě školy, protože se tam hlásí dost lidí.
Jirka: Nejsem zatím nijak nervózní. Co budu vědět, to tam napíšu a hotovo. Spíš 
se bojím, že ani nenajdu tu učebnu. Vůbec se mi ale nechce jet dva dny po sobě 
do Jindřichova Hradce.
Vojtíšek: Zatím je to docela dobré, ale bojím se toho, jak tam zítra půjdu a budu se 
muset někam posadit. Bojím se, abych nezačal zmatkovat a nepokazil to. Už se 
těším na zítřejší odpoledne, až si konečně oddechnu.

Po zkouškách:

Pavla: Ráno jsem byla docela nervózní, ale cestou do Tábora to bylo asi ještě horší. 
Nejvíce jsem se bála matematiky, ale ta nakonec dopadla dobře. Zato češtiny jsem 
se moc nebála a ta dopadla hůř. Celkově z toho mám ale dobrý pocit.
Dominik: Hned, jak jsem vyšel ze třídy, tak jako by nic. Bylo to lepší, nemyslel jsem 
na to, úplně jsem na to zapomněl a pak jsem ani na to nemyslel. Lehčí byla 
matematika, čeština byla o hodně těžší. Teď můžu jenom doufat.
Vojtíšek: Bylo to docela dobré. Ráno jsem se trochu bál, ale ve třídě to už bylo 
v pohodě. Myslel jsem, že matematika bude těžká, ale bylo to docela v pohodě. 
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Čeština byla úplně strašná, čekal jsem, že si na ní nahraju nějaké body, ale moc 
asi ne.
Adélka: Ráno, když jsem se vzbudila, tak už jsem začala být mimo, měla jsem 
hroznou trému. Jak byla cesta dlouhá, tak se tréma zvětšovala. Když už jsme přijely 
ke škole, řekla jsem: „Mami, otoč to a jedeme domů.“ Řekla mi, že se nemám čeho 
bát, ale tréma byla strašně velká. Jak jsme dopsali matematiku, tréma ze mě spadla 
a byla jsem už v klidu.

Trapas

Můj největší trapas se mi stal ve škole. Skončilo
vyučování a my jsme šli na oběd do jídelny. Po jídle jsme
se vydali do šatny. Byl tam Matěj, Kiki, Ivča a já. Náhle
slyším kroky. Myslel jsem, že jde spolužák Robin. Řekl
jsem si, že na něj bafnu, aby se lekl. Tak jsem se schoval
za stěnu a čekám. Když nastala pravá chvíle, vybafl jsem.
V tu chvíli jsem se nejvíce lekl já. Nebyl to totiž Robin.
Byla to naše paní ředitelka, která se divila, kdo ji straší.
Když jsem se vzpamatoval, okamžitě jsem se omluvil.
Paní ředitelka se usmála a můj trapas skončil bez
vedlejších následků. 

Toník

Je to asi 3 roky zpátky. Stalo se 
to v City Parku. Chtěl jsem si 
koupit kopačky. Když jsme 
dorazili na místo, byl City Park 
jako vždy plný a my chodili 
od obchodu k obchodu. Chtělo 
se mi na záchod. Maminka mi 
řekla, že se tedy sejdeme v tom 
a tom obchodě. Když jsem vylezl 
z WC, rychle jsem utíkal 
do obchodu za maminkou. Těsně
před vchodem jsem ale zakopl 
a vrazil hlavou do výlohy. V té 
výloze byli umělí paňáci 

s pěkným oblečením a kopačkami. Když jsem vrazil do výlohy, byla to taková rána, 
že spadli i ti umělí paňáci. No prostě trapas, který se skutečně stal.

Robin

Nedávno jsme psali test z angličtiny. Já samozřejmě jako
obvykle jsem byla první. Když jsem chtěla odevzdat sešit,
zvedla jsem se a položila ho na stůl. Byl klid. Ale zrovna já
musím udělat kravál. Spadlo mi totiž na zem jeden a půl litr
pití i s dalšími věcmi. Všichni se po mně podívali a někteří
se začali smát. A paní učitelka Pitoráková k tomu řekla:
„Skvělá práce!“

Iveta
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Poděkování paní učitelce Michaele Cvrčkové

Paní učitelka Michaela Cvrčková byla na naší škole hlavní propagátorkou soutěže, 
jejíž úspěšný výsledek měl napomoci zisku pingpongového stolu. Že bychom stůl 
vyhráli, v to jsme mohli doufat.  Ale že se podaří výhru zdvojnásobit, to patřilo do říše
snů. 

Vítězství v soutěži o pingpongový stůl!

V pátek 13. 3. byla ukončena soutěž o pingpongový stůl a pingpongovou show 
s názvem „Jeden za všechny, všichni za stůl“, která byla připravena v rámci projektu 
Sazka Olympijský víceboj.
Do soutěže se zapojili někteří žáci 6., 7. a 9. třídy, kteří společně natočili krátké 
video, se kterým ZABODOVALI. Díky poctivému hlasování jsme tak v Jihočeském 
kraji v kategorii podle velikosti školy získali nejvíce bodů a zároveň jsme se stali 
absolutními vítězi pro náš kraj. Od organizátorů soutěže tak dostaneme 2 nové 
pingpongové stoly značky JOLA! Bohužel odbornou porotu naše video, v konkurenci 
dalších 200 videí, neoslnilo, a tak jsme pro naši školu nezískali pingpongovou show.
I přesto jsme z našeho úspěchu nadšení a věříme v další takový.
Velké poděkování patří všem, kteří se na videu podíleli, a také v neposlední řadě 
těm, kteří poctivě celých 7 dní hlasovali pro naše video.

Michaela Cvrčková
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